
P r o t o k ó ł Nr XXVII/05 
z  sesji  Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 30 marca 2005 roku. 
 

     
 
Sesj� otworzyła i prowadziła Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska, która przywitała 
radnych i  przybyłych go�ci. Stwierdziła, �e na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło  
13 radnych. Radna Pani Bło�ska, Radny Pan Załuga, Radny Pan Kukułka spó�nili si� na 
obrady sesji. Nieobecny na sesji Radny Pan Ciasnocha, Radny Pan Nieckarz. 
 
Ad. Pkt. Nr 2. 
 
Sekretarzem obrad został Pan Krzysztof  Dragan. Za kandydatur� Pana Dragana głosowało  
9 radnych, 1 radny wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad. Pkt. Nr 3. 
 
Wójt Pan Marian Ranoszek wyst�pił o wniesienie  do porz�dku obrad dwóch projektów  
uchwał.  Projekt uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzeda�y działek na rzecz 
u�ytkowników wieczystych oraz projekt uchwały w sprawie gazyfikacji Gminy Stegna.  
Projekt uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzeda�y działek na rzecz u�ytkowników 
wieczystych został przesłany radnym i zaopiniowany pozytywnie przez komisje na wspólnym 
posiedzeniu  w dniu  
24 marca 2005 roku. 
Projekt  uchwały w sprawie gazyfikacji Gminy równie� był  zaopiniowany pozytywnie na 
wspólnym posiedzeniu komisji. 
Za wprowadzeniem do porz�dku obrad projektu uchwały w sprawie bezprzetargowej 
sprzeda�y działek na rzecz u�ytkowników wieczystych głosowało 10 radnych. 
Za wprowadzeniem do porz�dku obrad projektu uchwały w sprawie gazyfikacji Gminy 
Stegna głosowało 10 radnych. 
 
Nast�pnie Przewodnicz�ca obrad odczytała proponowany porz�dek obrad wraz z 
wniesionymi zmianami . Za przyj�ciem porz�dku obrad glosowało 10 radnych.  
Porz�dek obrad został przyj�ty w brzmieniu jn; 
 

1. Otwarcie sesji o stwierdzenie prawomocno�ci obrad. 
2. Wybór Sekretarza obrad. 
3. Zatwierdzenie porz�dku obrad. 
4. Przyj�cie protokołu z poprzedniej sesji. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Wójta o pracy w okresie mi�dzy sesjami. 
7. Podj�cie uchwał w sprawie : 
7,1. Zatwierdzenia bud�etu na 2005 rok. 
A/ odczytanie uchwały wraz z uzasadnieniem , 
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B/   odczytanie ostatecznej opinii Komisji Bud�etowej, 
C/   odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gda�sku o projekcie uchwały 
       bud�etowej. 
D/   dyskusja nad projektem uchwały bud�etowej, 
E/   głosowanie nad projektem uchwały bud�etowej, 
7,2. zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowo�ci Zuławki, 
7,3. zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowo�ci Mikoszewo 

      7,4  zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowo�ci Rybina 
      7,5. opłaty miejscowej, 
      7,6. ustalenia najni�szego wynagrodzenia zasadniczego  w I kategorii zaszeregowania 
             oraz uzgodnienia warto�ci jednego punktu dla pracowników zatrudnionych w 
             jednostkach organizacyjnych Gminy Stegna. 
      7,7. udzielenia pomocy materialnej dla uczniów. 
      7,8. przyst�pienia Gminy Stegna jako członka zało�yciela do stowarzyszenia pn: Lokalna 
             Organizacja Turystyczna „ Jantarowe Wybrze�e” w Stegnie. 
     7,9.  nabycia na mienie gminne gruntu zaj�tego pod modernizacj� drogi Stobiec – 
             Chełmek. 
     7,10. bezprzetargowej sprzeda�y działek na rzecz u�ytkowników wieczystych. 
     7,11. gazyfikacji Gminy Stegna. 

8. Opinia Rady w sprawie zasadno�ci zło�enia skargi na Wójta przez Pana Romana 
Janik. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
10. Sprawy ró�ne. 

 
 
Ad. Pkt. Nr 4. 
 
Za przyj�ciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 10 radnych. 
 
Ad. Pkt. Nr 5. 
 
Interpelacje i zapytania zgłosili nast�puj�cy radni : 
 

1. Pan Ryszard Fidut – wnioskował o obni�enie kraw��ników lub usuni�cie drzew przy 
ulicy Powsta�ców W- wy. 

2. Pan Ryszard Fidut- przygotowa� na najbli�sz� sesj� uchwał� dotycz�c� uregulowania 
spraw handlu. 

3. Pan Ryszard Fidut – wyegzekwowa� od ZGK aby teren gminy został posprz�tany. 
4. Pan Ryszard Fidut – czy zostanie powołana Stra� Gminna. 
5. Pani Ewa D�bska – poszerzy� i utwardzi� drog� od P. Batora do P. Prokopowicz. 
6. Pani Ewa D�bska – utwardzi� drog� koło Pani Staro�. 

 
Ad. Pkt. Nr 6. 
 
Informacj� o swojej pracy w okresie mi�dzy sesjami przedstawił Wójt Pan Marian Ranoszek. 
 
- Wójt brał udział w spotkaniu Wójtów , Burmistrzów, 
-udział w spotkaniu Zwi�zku Gmin Nadzalewowych , 

- spotkanie w Nadle�nictwie Elbl�g, 
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- spotkanie w Banku w sprawie zadłu�enia gospodarstw, 
-  w spotkaniu w sprawie oceny jako�ci szkoły w Mikoszewie, 
- udział w uroczysto�ci 50 – lecia OSP w Mikoszewie, 
Pan Kleczewski chciałby aby Wójt powiedział co� wi�cej na temat spotkania w sprawie 
�uław.  
 
Ad. Pkt. Nr 7,1. 
 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie bud�etu na 
2005 rok. Skarbnik Gminy Pani Halina Pola�ska odczytała uzasadnienie do projektu uchwały. 
Stanowisko Komisji Bud�etowej przedstawił Przewodnicz�cy Komisji Pan Sebastian 
Kleczewski. Komisja Bud�etowa obradowała nad projektem bud�etu trzykrotnie. Uwagi 
 i wnioski komisji zostały uwzgl�dnione w ostatecznej wersji bud�etu i opracowany bud�et 
komisja zaopiniowała pozytywnie. Nie mniej jednak komisja zwróciła uwag� Wójtowi i�  
w roku 2004 zaleciła opracowanie i wdro�enie  programu oszcz�dno�ciowego szczególnie w 
o�wiacie. Taki program nie został opracowany i nie poczyniono prób wdra�ania 
jakichkolwiek oszcz�dno�ci. Wprost przeciwnie wielko�� dopłat ze �rodków własnych gminy 
na o�wiat� wzrosła w bud�ecie na 2005 rok o około 17 %. Komisja w trosce o popraw� 
bud�etu zaleciła zintensyfikowanie działa� pozyskiwania �rodków finansowych. 
zewn�trznych.  Takiego planu Wójt nie przedstawił w dniu posiedzenia komisji a plan 
inwestycyjny przewiduje w bie��cym roku wydatki na kwot� ponad 4,5 mln zł �rodków  
unijnych / lub kredyt/ 
Bior�c pod uwag� fakt, �e w 2004 roku gmina pozyskała około 100 tys. zł. �rodków 
zewn�trznych zachodzi wi�c obawa, �e plan inwestycyjny jest ju� zagro�ony i mo�e nie by�  
Wykonany. Te dwa przykłady �wiadcz� o niewła�ciwej gospodarce finansowej gminy.  
Przewodnicz�ca Rady poinformował, �e pozostałe komisje równie� zaopiniowały pozytywnie 
projekt bud�etu. 
Nast�pnie Skarbnik Gminy odczytała uchwał� składu orzekaj�cego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gda�sku. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady poddała pod glosowanie projekt uchwały w sprawie bud�etu 
na 2005 rok. Za przyj�ciem bud�etu głosowało 10 radnych, 1 radny wstrzymał si� od głosu. 
 
Przyj�to Uchwał� Nr XXVII/ 191 / 05 
w sprawie bud�etu  gminy na 2005 rok. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 7,2 
 
Wójt poprosił Lidera grupy Pana  Sebastiana Kleczewskiego o przedstawienie Planu Rozwoju 
Miejscowo�ci �uławki. Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt 
uchwały. Projekt uchwały poddano pod glosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało  
11 radnych.  
 
Przyj�to Uchwał� Nr XXVII/ 192/ 05 
w sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowo�ci �uławki. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 7,3. 
 
Lider grupy  Pani Brygida Dr�gowska przedstawiła Plan Rozwoju Miejscowo�ci Mikoszewo. 
 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały. 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało 11 radnych. 
 
Przyj�to Uchwał� Nr XXVII/ 193/ 05. 
w sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowo�ci Mikoszewo. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 7,4. 
 
Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek przedstawił Plan Rozwoju Miejscowo�ci Rybina. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała projekt uchwały. 
Radni nie wnie�li uwag. Nast�pnie projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podj�ciem 
uchwały głosowało 11 radnych. 
Pan Fidut apelował aby zespoły które opracowały programy czuwały nad programami i 
rzetelnie si� wł�czyły. 
 
Przyj�to Uchwał� Nr XXVII / 194 / 05 
w sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju Miejscowo�ci Rybina. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 7,5 
 
Wójt wyja�nił projekt uchwały w sprawie opłaty miejscowej.  Pan Kukułka stwierdził, �e 
sołtys  wsi Junoszyno powinien wypowiedzie� si�  czy miejscowo��  Junoszyno  spełnia 
walory klimatyczno – przyrodnicze i krajobrazowe. 
Wójt wyja�nił, �e sprawa ta szczegółowo była omawiana na posiedzeniu wspólnych komisji. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa Dabska odczytała projekt uchwały.  Projekt 
uchwały poddano pod glosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało 12 radnych.  
 
Przyj�to Uchwał� Nr XXVII/ 195 / 05 
w sprawie opłaty miejscowej. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 7,6. 
 
Wójt Pan Marian Ranoszek wyja�nił projekt uchwały w sprawie ustalenia najni�szego 
wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz uzgodnienia warto�ci jednego 
punktu dla pracowników zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Stegna. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały. Do projektu uchwały uwag nie 
zgłoszono. W zwi�zku z powy�szym projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podj�ciem 
uchwały glosowało 12 radnych. 
 
 
 



     -      5      - 
Przyj�to Uchwał� Nr XXVII/ 196/ 05 
w sprawie ustalenia najni�szego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii 
zaszeregowania oraz uzgodnienia warto�ci jednego punktu dla pracowników 
zatrudnionych  w jednostkach organizacyjnych Gminy Stegna. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
 
 Ad. Pkt Nr 7,7 
 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy materialnej dla uczniów wyja�nił Wójt. 
Nast�pnie głos zabrał  Z-ca Wójta Pan Mariusz Ogrodowski, który poinformował, �e 
zadaniem rozdzielania �rodków bud�etowych b�dzie zajmowała si� gmina, z wyliczenia 
wynika, �e �rodków wystarczy na wypłacenie dla 120 uczniów,  a  wniosków do gminy 
wpłyn�ło 475. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały. Do projektu uchwały uwag nie 
zgłoszono. Projekt uchwały poddano pod glosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało  
12 radnych. 
 
Przyj�to Uchwał�  Nr XXVII / 197 / 05 
w sprawie udzielenia pomocy materialnej dla uczniów. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt Nr 7,8. 
 
Wójt Pan Marian Ranoszek przedstawił  projekt uchwały w sprawie przyst�pienia Gminy 
Stegna jako członka zało�yciela do stowarzyszenia pn Lokalna Organizacja Turystyczna  
„ Jantarowe Wybrze�e „ 
Przewodnicz�ca Rady poinformowała, �e radni  na posiedzeniu komisji pozytywnie 
zaopiniowali projekt uchwały. Projekt uchwały poddano pod glosowanie. Za podj�ciem 
uchwały głosowało 12 radnych. 
 
Przyj�to Uchwał� Nr  XXVII/ 198 / 05 
w sprawie przyst�pienia Gminy Stegna jako członka zało�yciela 
do Stowarzyszenia pn. Lokalna Organizacja Turystyczna 
„ Jantarowe Wybrze�e „ w Stegnie. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 7,9. 
 
Wójt Pan Marian Ranoszek przedstawił projekt uchwały w sprawie nabycia na mienie gminne 
gruntu zaj�tego pod modernizacj� drogi Stobiec – Chełmek. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały. Do projektu uchwały uwag nie 
zgłoszono. Wobec powy�szego projekt uchwały poddano pod glosowanie. Za podj�ciem 
uchwały glosowało 12 radnych. 
 
Przyj�to Uchwał� Nr XXVII/199/05 
w sprawie nabycia na mienie gminne gruntu zaj�tego pod modernizacj� 
drogi Stobiec – Chełmek. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
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Ad. Pkt Nr 7,10. 
 
Pani Ba�kowska projektantka planu zagospodarowania  przestrzennego wsi Jantar 
przedstawiła projekt zmian w planie. 
Pani Ba�kowska stwierdziła, �e wi�ksza cz��� obecnego studium jest z poprzedniego studium 
Nie podj�ła z tego powodu �adnych kroków wobec gminy i nie podejmie, przez długie lata 
współpracowała z gmin� i współpraca ta układała si� dobrze.  Stwierdziła, �e wszystkie 
zmiany powinny by� uwzgl�dnione kursyw�.   
Pani Ba�kowska wyja�niła, �e wniosek Pani Blo�skiej dot. usytuowania  boiska nie mo�e by� 
uwzgl�dniony  na dzisiejszej sesji, b�dzie uwzgl�dniony w dalszych planach. 
Pani D�bska – czy mo�na realizowa� przeznaczenie dopuszczalne gdy brak jest 
podstawowego / dot. zapisów planu Jantar? 
Nast�pnie Pani D�bska zwróciła si� z pytaniem do p. Ba�kowskiej czy sugerowała Wójtowi 
gdy   ko�czyła si� ustawa o przedłu�enie planu. 
Pani Ba�kowska wyja�niała, �e była szansa przedłu�enia o 1 rok, nie miało to jednak 
wi�kszego znaczenia, warunkiem było sporz�dzenie studium. 
Pani D�bska stwierdziła, �e radnym nie przedstawiono tej uchwały. 
Pani D�bska odczytała projekt uchwały w sprawie zmian miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego cz��ci wsi Jantar. Projekt uchwały poddano pod 
glosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało 13  radnych. 
 
Przyj�to Uchwał� Nr XXVII / 200 / 05 
w sprawie zmian miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
cz��ci wsi Jantar. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
Ad. Pkt. Nr 7,11. 
 
Wójt Pan Marian Ranoszek wyja�nił projekt uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzeda�y  
działek na rzecz u�ytkowników wieczystych. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały. Za podj�ciem uchwały 
głosowało 13 radnych. 
 
Przyj�to Uchwał� Nr XXVII / 201/ 05 
w sprawie bezprzetargowej sprzeda�y działek na rzecz u�ytkowników wieczystych. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr 7,12. 
 
Wójt Pan Marian Ranoszek wyja�nił projekt uchwały w sprawie gazyfikacji Gminy Stegna. 
Pan Załuga poprosił Wójta o przedstawienie wi�cej szczegółów jakie tereny b�d� 
gazyfikowane.  
Pan Kukułka stwierdził, �e pomini�te s� interesy rolników. Nie tylko  miejscowo�ci na 
Mierzei daj� podatek. Miejscowo�� Dworek jest na trzecim miejscu pod wzgl�dem podatku 
który wpływa od rolników do gminy to dlaczego nie mo�e by� równie� zgazyfikowana ta 
miejscowo��. 
Wójt wyja�nił, �e widocznie wynika to z ekonomii tej firmy która b�dzie wykonywała 
gazyfikacj�.   
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Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała projekt uchwały. Projekt uchwały poddano pod 
glosowanie. Za podj�ciem uchwały głosowało 11 radnych, 2 radnych wstrzymało si� od 
głosu. 
 
Wobec powy�szego projekt uchwały poddano pod głosowanie.  
Za podj�ciem uchwały glosowało 13 radnych.  
 
Przyj�to Uchwał�   Nr  XXVII / 202  / 05 
w sprawie gazyfikacji gminy Stegna. 
Uchwała stanowi zał�cznik do protokołu. 
 
Ad. Pkt. Nr. 8. 
 
Przewodnicz�ca Rady Pani Ewa D�bska odczytała skargi Pana Janika dot. działa� 
prowadzonych przez Wójta Gminy Stegna. 
Pan Waldemar Szyma�ski Przewodnicz�cy Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 
Komisji Rewizyjnej  z przeprowadzonej kontroli. 
Nast�pnie Przewodnicz�ca Rady odczytała stanowisko Rady dot. skarg składanych na Wójta 
gminy Stegna przez podatnika Pana Romana Janik zam. w Stegnie. 
Stanowisko to Przewodnicz�ca Rady poddała pod głosowanie. Za przyj�ciem stanowiska  
głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał si� od głosu. 
 
Ad. Pkt. Nr 9.  
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Wójt Pan Marian Ranoszek oraz Z-ca Wójta 
Pan Mariusz Ogrodowski. 
 
- Projekt uchwały dotycz�cy handlu zostanie przedło�ony na nast�pnej sesji. 
- ZGK rozpocz�ło sprz�tanie do�� pó�no ze wzgl�du na warunki atmosferyczne. 
- w najbli�szych dniach rozpoczn� si� prace zwi�zane z łataniem dziur. 
- Urz�d wyst�pił do Komendanta Policji o wyra�enie zgody na utworzenie Stra�y Gminnej. 
-utwardzenie drogi w Drewnicy nast�pi w najbli�szych dniach, poniewa� do chwili obecnej 
nie pozwalały na to warunki atmosferyczne. 
 
Ad. Pkt Nr 10. 
 
Przewodnicz�ca Rady odczytała pisma : 
- Ligi Polskich Rodzin, 
- P. Danuty Nocul, 
- P. Rakowskiej – ustalono, �e w najbli�szych dniach zostanie zorganizowane spotkanie  
z zainteresowanymi osobami. 
- pismo Zarz�du Stowarzyszenia „ Bursztynowe Wybrze�e”- zostanie przekazane Wójtowi  
do realizacji. 
- Pismo Urz�du Pomorskiego w sprawie uchwały dot. przyj�cia „ Programu Ochrony 
	rodowiska i Planu Gospodarki Odpadami „. 
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Radny Pan Stanisław Kukułka wnioskował o napraw� drogi  Stare  Babki -Dworek- 
Nied�wiedzica . Autobus  ze wzgl�du na du�e dziury ma problem z dowo�eniem dzieci. 
Nast�pnie Pan Kukułka zwrócił si� z pytaniem czy jest prawd�, �e prawoskr�t na 
skrzy�owaniu w Dworku ma by� zlikwidowany. 
Pan Kukułka jeszcze raz zwrócił si� do Wójta z wnioskiem �eby  były realizowane interesy 
mieszka�ców wsi Dworek, Stare Babki i Nied�wiedzicy. Uwa�a �e Przewodnicz�ca Rady    
powinna wł�czy�  si� do działa�. 
Wójt zasugerował o zorganizowanie spotkania oddzielnie w miejscowo�ci Stare Babki, 
oddzielnie w Dworku. Termin powinien by� uzgodniony z mieszka�cami. 
Sołtys wsi Rybina wnosił  aby Wójt zwrócił si� do inwestorów którzy b�d� gazyfikowa� 
Mierzej� aby jednocze�nie była gazyfikowana Rybina i Tujsk. 
Wójt wyja�nił, �e przed podpisaniem umowy odb�dzie si� spotkanie. 
Sołtys wsi Drewnica poruszył spraw� dojazdu do Pana Modrzejewskiego w Drewnicy oraz 
parkingu przy O�rodku Zdrowia. 
Wójt – jest to dojazd do jednego gospodarstwa i gmina nie ma �rodków na wykonanie drogi. 
Pan Kulka zwrócił si� do Wójta z pytaniem czy jest prawd�, �e jeden z o�rodków 
wczasowych nie pobiera opłaty miejscowej, czy nie jest to łamanie prawa. 
Pani Zych wyja�niła, �e nie mo�na było wyegzekwowa� od tego O�rodka pobieranie opłaty. 
Pan Kulka - czy Wójt sprawdzał wiarygodno�� firmy z Karlina, która b�dzie wykonywała 
gazyfikacj�. 
- Czy Wójt wierzy, �e w ci�gu dwóch lat uda si� z gazyfikowa� nasz� gmin�. 
Nast�pnie Pan Kulka  stwierdził, �e Stegna na 	wi�ta nie została posprz�tana, było brudno na 
ulicach oraz nad morzem. 
Pan Ogrodowski potwierdził, �e było brudno, nie ulega w�tpliwo�ci, sprawa była zgłaszana 
do ZGK, poniewa� �nieg le�ał do poprzedniego tygodnia ZGK nie mogło sprz�ta�. Sprz�tnie 
rozpocz�ło si� przed samymi �wi�tami i  firma ta nie zd��yła posprz�ta�.  
Pan Kukułka, je�eli nie wyjdzie referendum, czy Przewodnicz�cy Komisji zrezygnuj�  
z funkcji. 
Pan Kogut wnioskował o wykonanie chodnika w Rybinie od mostu. 
Wójt zwróci si� do Zarz�du Dróg, poniewa� jest to droga Wojewódzka. 
Pan Fidut zwrócił si� z wnioskiem do Wójta o uregulowanie spraw handlu na pla�y i na 
pasa�u.  
Prosił o wyja�nienie sprawy oddanie w dzier�aw� Stowarzyszeniu cz��ci parkingu Czy jest 
prawd�, �e je�eli Stowarzyszenie Kupców nie odda gruntu   to Wójt nie odda w dzier�aw� 
parkingu Stowarzyszeniu. 
-Czy odbyła si� sprawa w sprawie u�ytkowania terenu przez Pana Ulera i  czy  koszty zostały 
uregulowane. 
Sołtys wsi Chor��ówka Pan Osowski prosił o załatanie dziur na drodze do wału. 
Sołtys wsi Tujsk Pan Stefaniak wnosił o utwardzenie drogi w Tujsku przez wie�. 
 
   
Wobec wyczerpania porz�dku obrad Przewodnicz�ca Rady zako�czyła obrady sesji. 
 
Protokołowała:                                       Sekretarz obrad  Przewodnicz�ca Rady 
Halina Całkiewicz                                 Krzysztof Dragan               Ewa D�bska 
 


